
 

 

 

 

  

 

 

PROCES-VERBAL 

al ședintei ordinare a Consiliului Local Rovinari, 

 din data de 30.10.2023, ora 1300 

 

 

 

 Doamna Lia Maria Cristina, președinte de ședință,  declară deschise lucrările ședinței 

ordinare a Consiliului Local Rovinari, convocată în baza Dispoziției Primarului  nr. 

657/24.10.2023,  pentru data de 30.10.2023, ora 1300, în sala de ședințe a Primăriei orașului 

Rovinari și informează că la ședință sunt prezenți un numar de 15 consilieri locali din totalul 

de 17 consilieri locali în funcție, lipsă fiind doamna consilier Chiru Adina și doamna consilier 

Iordache Ileana. 

 La ședință participă și: secretarul general - Popescu Aurora Carmen; director executiv 

Direcția Economică – Ungureanu Ion, director executiv Direcția Administrare Patrimoniu – 

Podărelu Paul Alexandru; Rață Elena Nicoleta – Compartiment Juridic; Milea Cristian – 

director  Serviciu Public de Asistență Socială; Cercelaru Ion – șef Serviciu Public de Iluminat 

oraș Rovinari; Sitaru Mihai – reprezentant Club Sportiv Jiul Rovinari 2016 , Maria Marius – 

sef Serviciu Public Poliție Locală Rovinari, Delcea Ana – reprezentantul societății Servicii 

Publice Locale SRL și societății Bază Pază și Protecție SRL, Marcu Georgian – director 

Serviciul de Bază Pază și Protecție SRL și domnul Țenchea Leonard din partea societății 

Servicii Publice Locale SRL. 

 

 Doamna președintă de ședință prezintă ordinea de zi  a ședinței ordinare: 

1.Proces-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Rovinari din data de 

25.09.2023. 

2.Proces-verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată, a Consiliului Local 

Rovinari din data de 11.10.2023. 

 

3.Proiect de hotărâre privind completarea  inventarului bunurilor care alcătuiesc  

domeniul privat al orașului Rovinari, însușit prin Hotărârea Consiliului Local nr.192/ 

27.10.2021. (C1+C2+C3) 

Inițiator: primar 

4.Proiect de hotărâre privind declararea de uz și interes public a terenului în suprafață 

de 4263mp cu destinația ”Cimitir localitatea Vîrț”, situat în intravilanul orașului Rovinari,  T21, 

P303, 304, județul Gorj. (C1+C2+C3) 

Inițiator: primar 

 5.Proiect de hotărâre privind demararea procedurii de înscriere a cetățenilor orașului 

Rovinari în perioada 01.11.2023-24.11.2023,  în vederea acordării și distribuirii de beneficii de 

asistență socială cu ocazia sărbătorilor de iarnă 2023.(C2) 

Inițiator: primar 

 6.Proiect de hotărâre privind alocarea de la bugetul local, în condițiile legislatiei în 

vigoare, a sumei de 45.000 lei (TVA inclus) pentru organizarea unor manifestări dedicate zilei 

de 1 Decembrie – Ziua Națională a României.(C1)      

            

          Inițiator: primar 

7.Proiect de hotărâre privind aprobarea  raportului de evaluare nr.271/03.10.2023 

/38302/06.10.2023, întocmit de SC Consulting Company SRL,  pentru stabilirea valorii de 
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piață a terenului intravilan în suprafață de 1155mp, situat în oraș Rovinari, Tarla 9, Parcela 

53/1, 59/1, județul Gorj, număr cadastral 37062.(C1+C2) 

          Inițiator: primar 

8.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de identificare a beneficiarilor 

de stimulent educațional pentru copiii proveniți din familii devaforizate, precum și modalitatea 

de soluționare a situațiilor identificate. (C2) 

Inițiator: primar 

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-economice și a 

indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de fezabilitate pentru obiectivul de investiții 

„Realizarea sistemului de canalizare în localitatea Vârț din cadrul orașului Rovinari, județul 

Gorj”. (C1)   

Inițiator: prima 

 

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii, prin licitației publică, a 

apartamentului nr.9, situat în oraș Rovinari, Bulevardul Minerilor, nr.3, bl.L4, sc.1, et.3, județul 

Gorj, proprietate privată a UATO Rovinari.(C1+C2)  

Inițiator: primar 

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare 

al Clubului Sportiv ”Jiul Rovinari 2016”. (C2) 

Inițiator: primar 

12.Proiect de hotărâre privind modificarea manoperei directe la Societatea Servicii 

Publice Locale Rovinari SRL. (C1) 

Inițiator: primar 

13.Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului orar/agent de pază practicat de 

Societatea Serviciul de Bază Pază și Protecție SRL. (C1) 

Inițiator: primar 

14.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2023 al UATO 

Rovinari. (C1) 

Inițiator: primar 

15.Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.129/ 

23.08.2023 și modificarea Hotărârii Consiliului Local nr.188/28.09.2022. (C2) 

Inițiator: primar 

16.Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârilor Consiliului Local 

nr.130/23.08.2023, nr.189/28.09.2022 și nr.207/25.11.2021. (C2)   

Inițiator: primar 

 

17.Diverse. 

 

 Se supune la vot ordinea de zi și se votează cu 15 voturi pentru. 

Se supune la vot procesul-verbal al ședinței ordinare a Consiliului Local Rovinari din 

data de 25.09.2023 și se votează cu 15 voturi pentru. 

 Se supune la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare, convocată de îndată, a 

Consiliului Local Rovinari din data de 11.10.2023 și se votează cu 15 voturi pentru. 

 Doamna secretar general le amintește consilierilor locali să fie atenți și să anunțe dacă 

se află în situații de incompatibilitate. 

 Domnul Dămian Bogdan Mihai spune că are un interes personal și va părăsi sala de 

ședință la proiectele de la punctul 12, punctul 13, punctul 15 și punctul 16 de pe ordinea de zi. 

 Domnul Duță Nelu Alin anunță că  va părăsi sala de ședințe la proiectele de la punctul 

12 și punctul 15 de pe ordinea de zi. 

 Domnul Ionescu Vasilică anunță că va părăsi sala de ședințe la proiectul de la punctul 

12 și punctul 15 de pe ordinea de zi. 

 

 Se trece la discutarea proiectelor de pe ordinea de zi. 



 Se discută punctul 3: Proiect de hotărâre privind completarea  inventarului bunurilor 

care alcătuiesc  domeniul privat al orașului Rovinari, însușit prin Hotărârea Consiliului Local 

nr.192/ 27.10.2021. 

 Doamna președinte de ședință, Lia Maria, spune că proiectul de hotărâre s-a discutat la 

comisiile de specialitate, menționează că s-a primit aviz favorabil. 

Domnul Podărelu Paul spune că sunt de fapt 5 poziții cu care va fi completat domeniul 

privat, cele menționate în anexă,  nu 3 cum eronat s-a specificat in proiect. 

 Întrucât nu mai sunt întrebări se supune la vot proiectul de hotărâre și se votează cu 15 

voturi pentru. 

Se trece la punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind declararea de uz și 

interes public a terenului în suprafață de 4263mp cu destinația ”Cimitir localitatea Vîrț”, situat 

în intravilanul orașului Rovinari,  T21, P303, 304, județul Gorj. 

Doamna Lia Maria spune că s-a discutat proiectul la comisii, domnul Podărelu Paul a 

spus că este vorba despre cimitirul din Vârțul vechi, iar proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 15 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind demararea 

procedurii de înscriere a cetățenilor orașului Rovinari în perioada 01.11.2023-24.11.2023,  în 

vederea acordării și distribuirii de beneficii de asistență socială cu ocazia sărbătorilor de iarnă 

2023. 

Doamna Lia menționează că s-a discutat proiectul de hotărâre la comisii, unde domnul 

Milea a prezentat raportul de specialitate, iar proiectul de hotărâre a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 15 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 6 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind alocarea de la 

bugetul local, în condițiile legislatiei în vigoare, a sumei de 45.000 lei (TVA inclus) pentru 

organizarea unor manifestări dedicate zilei de 1 Decembrie – Ziua Națională a României. 

Doamna președintă spune că au fost anunțați încă de la comisii că inițiatorul își retrage 

proiectul de pe ordinea de zi ca urmare a apariției Ordonanței de Urgență a Guvernului 

nr.90/2023. 

Doamna Ungureanu Ion spune că va trebui analizat foarte bine ce cheltuieli mai pot fi 

făcute.  

 

Se trece la punctul 7 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea  

raportului de evaluare nr.271/03.10.2023/38302/06.10.2023, întocmit de SC Consulting 

Company SRL,  pentru stabilirea valorii de piață a terenului intravilan în suprafață de 1155mp, 

situat în oraș Rovinari, Tarla 9, Parcela 53/1, 59/1, județul Gorj, număr cadastral 37062. 

Doamna președinte spune că s-a discutat proiectul de hotărâre la comisii, domnul 

Podărelu Paul a prezentat raportul de specialitate, iar proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 15 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 8 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului de identificare a beneficiarilor de stimulent educațional pentru copiii proveniți 

din familii defavorizate, precum și modalitatea de soluționare a situațiilor identificate.  

Doamna Lia menționează că s-a discutat proiectul de hotărâre la comisii, unde domnul 

Milea a prezentat raportul de specialitate, iar proiectul de hotărâre a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 15 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 9 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici, faza Studiu de 

fezabilitate pentru obiectivul de investiții „Realizarea sistemului de canalizare în localitatea 

Vârț din cadrul orașului Rovinari, județul Gorj”. 

Doamna președinte spune că s-a discutat proiectul de hotărâre la comisii, domnul 

Podărelu Paul a prezentat raportul de specialitate, iar proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 15 voturi pentru. 



 

Se trece la punctul 10 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

închirierii, prin licitației publică, a apartamentului nr.9, situat în oraș Rovinari, Bulevardul 

Minerilor, nr.3, bl.L4, sc.1, et.3, județul Gorj, proprietate privată a UATO Rovinari. 

Doamna președinte spune că s-a discutat proiectul de hotărâre la comisii, domnul 

Podărelu Paul a prezentat raportul de specialitate, a spus că în evidența Compartimentului Fond 

Locativ este liber un apartament ce trebuie închiriat, iar proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 15 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 11 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

Regulamentului de organizare și funcționare al Clubului Sportiv ”Jiul Rovinari 2016”.  

Doamna Lia spune că s-a discutat proiectul de hotărâre la comisiile de specialitate, 

domnul Sitaru Mihai a prezentat raportul de specialitate, iar proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 15 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 12 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea 

manoperei directe la Societatea Servicii Publice Locale Rovinari SRL.  

Părăsesc sala de ședințe consilierii locali:Dămian, Duță și Ionescu, în sală fiind prezenți 

12 consilieri locali. 

Doamna Lia Cristina spunse că s-a discutat proiectul de hotărâre la comisiile de 

specialitate, doamna Delcea Ana a prezentat raportul de specialitate, iar proiectul a primit aviz 

favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 12 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 13 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului 

orar/agent de pază practicat de Societatea Serviciul de Bază Pază și Protecție SRL.  

Revin în sala de ședințe consilierii locali: Duță și Ionescu, în sală fiind prezenți 14 

consilieri locali. 

Doamna Lia Cristina spunse că s-a discutat proiectul de hotărâre la comisiile de 

specialitate, doamna Delcea Ana a prezentat raportul de specialitate, iar proiectul a primit aviz 

favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 14 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 14 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind rectificarea 

bugetului local pe anul 2023 al UATO Rovinari.  

În sala de ședințe revine și domnul Dămian, în sală fiind prezenți 15 consilieri locali. 

Doamna președinte spune că s-a discutat proiectul de hotărâre la comisii, domnul 

Ungureanu Ion  a prezentat raportul de specialitate modificat în urma apariției Ordonanței de 

Urgență nr.90/2023 și a precizat că nu se vor mai putea face unele angajări bugetare. Doamna 

Lia spune că proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 15 voturi pentru. 

 

Se trece la punctul 15 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea 

Hotărârii Consiliului Local nr.129/23.08.2023 și modificarea Hotărârii Consiliului Local 

nr.188/28.09.2022. 

Părăsesc sala de ședințe consilierii locali:Dămian, Duță și Ionescu, în sală fiind prezenți 

12 consilieri locali. 

Doamna președinte spune că s-a discutat proiectul de hotărâre la comisii, doamna 

secretar general a prezentat raportul de specialitate, iar proiectul a primit aviz favorabil. 

Domnul Bărbulescu întreabă de ce este diferit numărul reprezentanților la societăți. 

Doamna secretar general spune că la SPL acționar unic este Consiliul Local pentru ca 

Societatea Apă, Canal, Salubritate a intrat în faliment, iar legislația prevede 2 reprezentanți din 

partea consiliului. 

Întrucât nu sunt alte discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 12 voturi 

pentru. 



 

 

Se trece la punctul 16 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea și 

completarea Hotărârilor Consiliului Local nr.130/23.08.2023, nr.189/28.09.2022 și nr.207/ 

25.11.2021.  

Revin în sala ședințe consilierii locali: Duță și Ionescu, în sală fiind prezenți 14 

consilieri locali. 

Doamna președinte spune că s-a discutat proiectul de hotărâre la comisii, doamna 

secretar general a prezentat raportul de specialitate, iar proiectul a primit aviz favorabil. 

Întrucât nu sunt alte discuții se supune la vot proiectul și se votează cu 14 voturi 

pentru. 

 

Se trece la punctul 17 de pe ordinea de zi: ”Diverse” 

În sală revine și domnul Dămian, în sală fiind 15 consilieri locali. 

Doamna președinte de ședințe, Lia Maria Cristina, spune că așteaptă înscrierile la 

cuvânt. 

Se înscriu consilierii locali: Duță Nelu Alin, Dămian Mihai și Bărbulescu Andrei. 

Domnul Duță întreabă dacă cu programul rabla local se mai poate face ceva. 

Doamna secretar general spune că fondurile s-au epuizat foarte rapid, iar instituția 

noastră nu a prins. 

Domnul Duță spune că trebuie urmărit, poate mai apare ceva. 

Doamna secretar general spune că se va urmări această oportunitate. 

Domnul Duță spune că în zona parcului de la blocul G10 se ambalează motoarele de 

anumite persoane și dorește amplasarea unor limitatoare de viteză. 

Domnul Podărelu Paul spune că până la recepționarea investiției nu se poate face nimic. 

Domnul Duță întreabă dacă mai este posibilă concesionarea de teren pentru tinerii care 

doresc sa-și construiască locuințe. 

Doamna secretar general spune că s-a mai discutat acest aspect, a fost dată hotărâre, s-

a așteptat mult înscrierea persoanelor, dar nimeni nu a făcut solicitare. În acest moment nu 

există teren disponibil pentru că s-a dat altă destinație celui care a fost prevăzut cu acest scop. 

Domnul Duță întreabă dacă se mai poate face ceva pe viitor. 

Domnul Podărelu spune că nu există alt teren potrivit pentru așa ceva, iar urmare a 

măsurilor bugetare pe care le impune Guvernul nu se va putea face achiziție de teren pe viitor. 

Domnul Duță dorește să știe cum va fi încălzită clădirea after school. Consideră că ar 

trebui făcută o comparație între încălzirea electrică și încălzirea pe gaz. 

Domnul Podărelu spune că este în execuție lucrarea. Menționează că soluția dată în 

acest moment este energia electrică. 

Domnul Duță spune că va fi un consum foarte mare. Crede că sunt gaze în acea zona și 

poate ar trbui văzut dacă se poate asigura încălzirea pe gaze. 

Domnul Podărelu spune că este o conductă în zonă, dar trebuie văzut ce soluție vor da 

cei de la Distrigaz, rețeaua este veche și s-ar putea să nu suporte consumul. 

 

Ia cuvântul domnul Dămian și întreabă dacă se poate amenaja o parcare în zona 

restaurantului de la Casa Românească. 

Domnul Podărelu spune că era prevăzută chiar în bugetul de azi,  este zona  blocurilor 

A6-A8, dar având în vedere ordonanța de urgență apărută nu se mai face nimic în următoarele 

luni. 

Domnul Dămian Bogdan spune că în zona garajelor de la blocurile S2-S3 este focar de 

infecție și trebuie făcut ceva în acest sens. 

Domnul Podărelu spune că în sală este prezent și reprezentatul Poliției Locale, poate se 

sesizează și ia și măsuri cu cei care nu respectă normele de igienă, iar cât privește mizeria care 

este acum, o să vadă ce se poate face pentru a rezolva problema. 

Domnul Dămian spune că trebuie gasite soluții. 

Domnul Podărelu spune că dacă se desființează acele garaje, trebuie să pună la 

dispoziția cetățenilor locuri de parcare. 



 

Domnul Bărbulescu spune că a văzut că sunt prinși bani la buget pentru mărirea 

salariilor la Poliția Locală.  

Domnul Bărbulescu dorește să aducă la cunoștință că în spatele bl.L4 sunt depozitați 

iar saci cu moluz. 

Îi transmite domnului Maria Marius că poate se implică și Poliția Locală să identifice 

persoanele care aruncă acolo deșeurile. 

De asemenea, domnul Bărbulescu spune că nu știe dacă reprezentanții Poliției Locale  

s-au sesizat că sunt persoane fizice care au montat camere de luat vederi în spațiul public. 

Întrucât nu mai sunt discuții, președintele de ședință mulțumește pentru participare și 

declară închisă ședința ordinară din luna octombrie 2023. 

 

 

 

 

 

                    PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ, 

                 Consilier local Cristina Maria Lia 
 

                     

                                                                                                                 CONSILIERI 

 

1. _________ 

2. _________ 

3. _________ 

4. _________ 

5. _________ 

          

 

 

 

 

                    SECRETAR GENERAL, 

                    Popescu Aurora Carmen 

               ÎNTOCMIT, 

 

 

 

 

 

 

 


